



POUR LE MONDE



Frédéric MEINDERS

REVIEW:

The last recordings of Beata Szalwinska show a combination of great personality and intimacy.

"Beata's music is that of generosity and heartfelt: she gives her all toward her piano and her audience. Ardour and sweetness walk side by side in these two particularly sensitive pieces. The music-lovers can only be satiated. Not only them, but also Doctors of the World's patients, to whom Beata offers her music. In the name of Doctors of the World Luxembourg, I wish to sincerely thank her."

Sylvie Martin, Chargée de direction

This disk has been produced for the benefit of Doctors of the World. The money raised will be used to finance the healthcare programs developed by the association in Luxembourg. More info on www.medecinsdumonde.lu

« La musique de Beata est celle de la générosité et du cœur : elle donne tout au piano et à son public. Fougue et douceur se côtoient dans ces deux pièces à la sensibilité extrême. Le mélomane n'en sera que comblé. Mais aussi les malades suivis par Médecins du Monde, auxquels Beata offre sa musique. Au nom de Médecins du Monde Luxembourg, je tiens à l'en remercier sincèrement. »

Sylvie Martin, Chargée de direction

Ce disque a été produit au profit de Médecins du Monde. Les recettes des ventes servent à financer les programmes de soins que l'association développe au Luxembourg Plus d'infos sur www.medecinsdumonde.lu

1. Danny Boy

(Londonderry Air)

Transcription pour piano de Frédéric MEINDERS

2. Over The Rainbow

Henry Arlen



With the support of:



RENAULT
Passion for life

Pianist: Beata SZALWINSKA | aconcaguaproject.com

Sound engineer: Jaroslaw REGULSKI

Photography: Sebastien GREBILLE | sebastiengrebille.com

Design: Marcin WOZNIAK | matoplus.co

Artistic supervision:



Aconcagua Project ASBL



SACEM
Luxembourg





COMPACT
disc
DIGITAL AUDIO

SACEM
A
S
D
L
SACEM
LUXEMBOURG

POUR LE MONDE

Beata Szalwinska



Aconagua Project ASBL

Aconagua Project © 2016 All rights reserved | www.aconaguaproject.com | Luxembourg